國立中興大學台灣文學與跨國文化研究所

National Chung Hsing University Graduate Institute of Taiwan Literature and Transnational Cultural Studies
研究生延聘外系所或校外共同指導教授申請表
Graduate Student Application for Appointment of Co-Supervisor from External Department or Off-Campus

       學年度第     學期Academic year, Fall / Spring Semester
	學  制
Degree
	
	申 請 日 期

Date of Application
	

	姓  名
Name
	
	學  號
Student ID
	

	論 文 方 向
Thesis Direction
	

	更換指導教授原因
Reason for Changing Supervisor
	請說明選定非本所專任教師擔任指導教授原因
Please explain the reason for selecting a supervisor who is not a full-time faculty member of this department.

	指導教授姓名

Main Advisor’s Name
	
	服務單位

Department/Major
	

	
	
	職  稱

Position
	

	共同指導教授姓名

Co-Advisor’s Name
	
	服務單位

Department/Major
	

	
	
	職  稱

Position
	

	指導教授簽章

Main Advisor’s Signature
	
	系所主管簽章

Department Chair ’s Signature
	

	共同指導教授簽章

Co-Advisor’s Signature
	
	
	


備  註：
1、 依本校109學年度第1學期第80次教務會議及109學年度第2學期第1次本所所務會議決議，本所研究生選定非本所專任教師擔任論文指導教授需先送所務會議通過，並由一位本所專任教師共同指導。

2、 According to the resolutions made at the 80th Academic Affairs Meeting in the first semester of the 109th academic year and the first Departmental Meeting in the second semester of the 109th academic year, graduate students in this department who wish to select a non-full-time faculty member as their thesis advisor must first obtain approval from the departmental meeting and be co-supervised by one full-time faculty member from this department.

3、 申請延聘校外共同指導教授者，需將此申請表連同教師的簡歷(包含：學經歷、研究著作、論文發表等)送所務會議審查。

Applicants seeking to appoint an off-campus co-supervisor must submit this application form along with the curriculum vitae of the proposed supervisor (including: academic and professional background, research publications, papers, etc.) for review by the departmental meeting.

4、 依本所113學年度第1學期第3次所務會議決議，本所研究生找院內他系(所)專任教師擔任指導教授時，取消本所教師擔任共同指導教授之規定。
According to the resolution made at the 3rd Departmental Meeting in the first semester of the 113th academic year, when graduate students from this department choose a full-time faculty member from another department (institute) within the university as their thesis advisor, the requirement for a faculty member from this department to serve as a co-supervisor is waived.
